
pRoToKół, rr Lal2o:.z
z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i §portu

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 15 marca 2ol7 t.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzięli:

1 . Małgotzata Meszka - Przęwodnicząca Rady Gminy,
2. Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy,
3. Sylwia Pijanka - Sekretatz Gminy,
4. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy,
5. Katarzyna Sikora - Dyrektor GZdsO,
6. Jacek Gędek - Wiceprezes Manchatan Nowy Kawęczyn,
7 . Urszula Ancerowicz - Dyr. SP w Trzcianie,
B. Karolina Hanuszkiewicz- p.o. Dyr. Gim. w Strzybodze,
9. Barbara Smolarek - Dyr. SP w Nowym Dworze.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. stwierdzenie prawomocności obrad iprzyjęcie porządku obrad.
3- PrzYjęcie protokołuz obrad komisji nr 17/17 zdnia2s stycznia2oI7 r.
4. Informacja dotycząca działalności organizacj i pozarządowych

realizującYch na terenie gminy zadania z zakresu kultury fizycznej i
sportu w 20 16 roku otazw sezonie zimowym 2016l2oI7.

5. Informacja w zakresie wykor?ystania hal sportowych oraz boisk na terenie
gminy w 2o16 roku oraz w sezonie zimowym 2016l2oI7.

6. Omówienie projektów uchwał.
7. Sprawy różne.
8. Zakończenię obrad.

Lista obecności stanowi załqcznik nr l do protokołu.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Konisji.
O godz. 10l0 Posiedzenie otworzyła Barbara Marcinkowska

Przewodnicząca Komisji, który prrywitała przybyłych członków Komisji oraz
pracowników Urzędu,
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AćI. 2 §twierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku
obrad.

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczy
6 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania d,ecyzji i
decYduje o prawomocności obrad. Następnie od,czytała porządek obrad.
przewodnicząca zarządz7ła głosowanie w sprawie porządku obrad.

Członkowie Komisji w obecności 6 radnych jednogłośnie przyjęIi
proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznik nr 2 do
niniej szego protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokoła z obrad komisji m L7 | L7 z dnia
25 stycznia 2Ol7 t.

Protokół Nr 17 /2oL7 z posiedzenia Komisji, które odbyło się 25
s§cznia 2OI7 r. znajduje się na sali. Nie zgłos zono uwag do protokołu.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z I7 l2Ol7.

Ad. 4 Informacja dotycząca dzialalności organizacji
pozarządowych realizujących na terenie gminy zadania z
zakresu kultury frzycznei i sportu w 2OL6 roku otaz w sezonie
zimow5rm 2O16 l2OL7,

Informację odczytał pan Jacek Gędek Wiceprezes Manchatan Nowy
Kauręczyn. Informacja stanowi załqcznlk nr 3 do niniejszego protokołu.

Pan Robert zaproponował aby stworzyć harmonogram cŃoroczny w
którym zawarte zostaną dał i godziny zaplanowanych zawodów i
konkursów żeby wiadomo było wcześniej, kiedy i gdzie coś się dzieje.

Dodatkowo dodał , że za rozliczenia w klubie odpowiadał księgowy
który zrezy$nował. Poprosił o pomoc w Gminie. Wójt - nie ma takiej
mozliwości żeby gmina rozliczala organizację pozarządową którą
kontroluje. Musi być to osoba zewrtętrzna.

Ad. 5 Informacja w zakresie wykorzystania hal sportowych otaz
boisk na terenie gminy w 2016 roku otaz w sezonie zimowym
2016l2ol7.

panie Dyrektorki przedstawiły informację zę swoich szkół.
Informacje te stanowią załącznik nr 4, załącznik nr 5 otaz zalącznik
nr 6 do niniejszego protokołu.
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WÓjt skomentowal że jeżeli ktoś z terenu gminy chce skorzystać z hat są one
udostęPniane nieodpłatnie i jeżeli nie koliduje to z innymi zajęciami można
skorzYstaĆ zarówno z hal jak i orlików. Obecne zajęcia pozalekcyjne są
dofinansow;rwane z ptograrnu ,Lokalny animator sportu".

Ad. 6 Omówienie projektów uchwał.
Omówiono projekty uchwał w następujących sprawach
w sprawie przyjęcia progralnu opieki nad zwierzętani bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomnoŚci zwierząt na terenie Gminy Nowy
Kawęczyn w 2017 roku - plan na2017 rok to 42 5OOzł, pieniądze te
w większości idą nautrzymanie 7 psów w schronisku;
w sprawię zmiartv miejscowego planu ogólnego zagospodarowania
przestrzennego gminy Noo,oy Kawęczyn obejmującego obszar we wsi
Nowy Dwór Parcela;
w sprawie przyjęcia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji
społecznych z mieszkańcami Gminy Nowy Kawęczyn;
w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Nowy
Kawczyn na lata 2016 -2O2O - plan robiony głownie pod kan alizację
i przebudowę hydroforni w Trzciannie, uchw aJą nięzbędna do
złożonego wniosku do PROW;
w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu
sołeckiego w 2018 roku - jakie stanowisko komisji ? - 5 głosów za,
1 głos przeciw (p. Grabowski);
w sprawie zatuńęrdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i
zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Noovy ]Kawęczyn
- Wójt wnioskuje o nie zmienianie stawek - Radni jednogłośnie
podtrzymują prop orycję;
w sprawie ustalenia kryteriów wra?. z liczbą punktów ota?
dokumentów niezbędnych do potwi erdzenia tych kryteriów na
drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez
Gminę Nowy Kawęcąyn;
w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół
podstawowych, dla których organem prowadzącymjest Gmina
Nowy Kawęczyn - zrrriarta podstawy prawnej;
w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do
nowego ustroju szkolnego;
w sprąwie ustalenia sieci oddzialów przed,szkolnych w Szkołach
Podstawowych prowadzonych pTzez Gminę NooqF Kawęczyn;
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WÓjt skomentował, że przy Szkole Podstawowej w Strzyb odze zostanie
utworzony oddziŃ przedszkolny a nie przedszkole niepubliczne.
Radny Grabowski - przedszkole niepubliezne pierwsze słyszę - Wójt -
rozwaŻalem róŻne opcje pod kątem zaplecza ora?. kosztów utworzenia itp.
RadnY G - dlaczego nie będzie pierwszej klasy w Szkole Podstawowej w
StrzYbodze - Wójt - po przeanalizowanej ankiecie wysłanej do rodziców
wYszło, Że nie byłoby chętnych - Radny - nie będziemy mieli mozliwości
Podebrania dzieci z sąsiedniej gminy. Rodzice mogliby się skusić na
szkołę w Strzybodzę ze względu na lokalizację - Wójt - to przedszkole ma
stworzyć bazę do powstawania klas pierwszych w podstawówce. - Radny
- moŻe warto byłoby spróbować pozyskać jakieś środki z Ministerstwa ? _
Wójt - jeżeli będzie taka mozliwość to postaramy się, na chwilę obecną
sądzę, że koszĘ będą d:uże ale poradzirny sobie.

w sPrawie organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych
Gminy Noo.ry kawęczyn zaJiczonych do sektora finansów
publicznych;
w sPrawie znaiarty Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2oI7_
2023 wra", z prognoząkwoĘ długu na lata 2OI7-2O23;
sprawie zmiart w budzecie gminy na2OI7 rok.

Pani Skarbnik wyjaśniła zmiany: wpłynęła dotacja od Wojewody na
Świadczenia rodzinne oraz na składki na ubezpieczenię zdrowotne, na
zasiłki okresowe, stałe, pomoc w zakresie dozywiania. A zmniejszyła się
dotacja na świadczenie wychowawcze. Dodatkowo wpłynęła subwencja
oświatowa, która zostal,a zwiększona o ok. 60 O0o zł. Natomiast
zmniejszyli subwencje na podatek dochodowy. Subwencja w
szczególnoŚci poszła na przedszkola również pod kątem utworzenia
nowego oddziału. W zmiartach nastąpiło również włączenię zadania w
inwesĘcjach na planowane oświetlenia, na które otrzymaliśmy
pozwolenia.

Ad. 7 Sprawy t6żne.

WÓjt wraz Z p. K. Hanuszkiewicz omówił w skrócie i skomentował
SPrawę sądową z nauczycielką. Sprawa dobiegła końca a trwała od, 2OI4
roku. Zakończona ugodą zaproponowaną przez sąd oraz prryjętą przez
obie strony. Sprawa dotyczyła formy wyliczenia dwóch lat godzin
wYmiaru pracy. Pani była zatrudniona jako nauczyciel przedmiotu,
brakowało godzin do etatu i został uzupełniony świetlicą. Jako naucąyciel
przedmiotu jej godzina lekcyjna trwała 45 minut natomiast jako opiekun
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na świetlicy godzina miała wymiar 6O minut. Z tego faktu nauczycielka
wy|iczyła sobie nadwyzkę godzinową za którą nie dostała dodatkowej
pensji. Sad I Instancji umorzył sprawę ze wzg|ędu na brak racji ze strony
nauczycielki. Pani zulróciła się więc do Sądu Pracy w Łodzi. Łódzki Sąd
przyznal, obustronną racjg w sporze. Nauczycielka nie vłyrazlła zgody na
piśmie, które było potwierdzeniern formy uzupełnianych godzin. Na
piśmie znajdował się tylko podpis a nie było zwrotu ,wyrażarn zgodę".
Wyliczenia zaistniałych różnic były duże. W zvńry,l<tl z zaptoponowaną
ugodą Gmina musiała zapłacić ok. 6 500 zł brutto za różnice w
wyliczeniu czasu pracy.

Radny Grabowski:
- czy te panie, p. dyrektor i p. nauczycielka, były u Wójta T7a rozrnowie
żeby wyjaśnić między sobą spór czy od razu poszły do sądu - wójt - od
razu poszły do sądu.
- jakie koszty poniosła gmina w zviagL<tl ze sprawą? - Wójt - 500 zł opł,at
sądowych plus 6 5O0 zł za opłacenie nadwyżki godzin.

Radna Marcinkowska:
- śmieci nie są wywożone, firma bierze tylko to co znajduje się w
Qzrlaczor-Lych przez nich pojemnikach a to co w workach juz nie. Niestety
śmieci nie mieszczą się w tych pojemnikach. od grudnia nie są
zabierarte. Sytuacja została zgłoszona do p. Osówniak, która zajmuje się
odpadami - Wójt - jeżeli śmieci będą odkładane w specjalnych workach z
firmy Eko Region to śmieci winny być zabrane.

Ad. 8 Zakoitczenie obrad.
O godz. IIąs Przewodnicząca Komisji wobec zreaJizowania porządku

obrad, zarnknęła posied zęnię Komisj i.

Na tym protokół zakończono.

protokołouląłą:
Katatzpna Sąulźcką

/Hr-.VRefetent

Ptzeuodnlczgła:
P tze t4 o dnźcz qca Ko mźsj ź

fu,t nLoAbt{g 
-

Barbarą Mo;rclnkowską
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